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Abstract (en)
Accessories, especially a handle (6) and a stick buffer (9) or a stick tip can be connected in an exchangeable manner to a stick shaft consisting of
two tubes (1, 2) which are displaceable one inside the other. Connected to one of the tubes (2) is a coupling device (14, 15, 19) which connects the
two tubes (1, 2) of the stick shaft to each other in a tension and pressure resistant manner. The coupling device can be detached by pushbutton (29)
via a linkage (18) in order to displace the two tubes (1, 2) one inside the other and thus to adjust the length of the shaft as required. The infinitely
variable adjustment of the shaft length and the different accessories result in an optimum, versatile usability of the stick. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit einem Stockschaft bestehend aus zwei ineinander verschiebbaren Rohren (1, 2) können Zubehörteile, insbesondere ein Handgriff (6) und
ein Stockpuffer (9) oder eine Stockspitze auswechselbar verbunden werden. Mit einem der Rohre (2) ist eine Kupplungsvorrichtung (14, 15, 19)
verbunden, welche die beiden Rohre (1, 2) des Stockschaftes zug- und druckfest miteinander verbindet. Ueber ein Gestänge (18) kann durch
Knopfdruck (29) die Kupplungsvorrichtung ausgelöst werden, um die beiden Rohre (1, 2) ineinander zu verschieben und damit die Schaftlänge
nach Bedarf einzustellen. Dank der stufenlosen Einstellung der Schaftlänge und verschiedenem Zubehör ergibt sich eine optimale, vielseitige
Verwendbarkeit des Stockes.
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